
Rada Gminy Siedlec 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Protokół nr  8/2024 

 

Obrady rozpoczęto 3 grudnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Daniel Sobel 

2. Damian Nowak 

3. Katarzyna Pluskota 

4. Przemysław Strażyński 

5. Szymon Śliwiński 

 

Ponadto udział wzięli: 

Wójt Gminy  - Artur Walczak-Mortezaei 

Z-ca  Wójta  - Damian  Wita 

Skarbnik Gminy  - Natalia Babińska 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Daniel Sobel serdecznie witając wszystkich 

obecnych. Następnie oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co wobec składu komisji 

wynoszącego 5 stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Wypracowanie opinii do projektu budżetu na 2025 rok. 

 

W związku z przedstawieniem i omówieniem całościowych materiałów dotyczących projektu budżetu 

na 2025 rok na komisji wspólnej  tu zabrała głos Skarbnik Gminy N. Babińska przedstawiając: 

-  opinię o projekcie uchwały budżetowej Gminy Siedlec na 2025 rok,  

- opinię o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siedlec na lata 2025-2028,  

- opinię o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Siedlec  

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2024 roku. 

W dalszej części posiedzenia podnoszone zostały następujące tematy: 

- zwiększenia budżetu wydatków na Grójecką Noc Świętojańską do 50.000,00 zł, 

- dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup taryfowych na terenie 

gminy Siedlec, 



- uporządkowania pobocza przy drodze Siedlec – Karna. 

Odnosząc się do poruszonych zagadnień Wójt Gminy Artur Walczak-Mortezaei wyjaśnił : 

1) Grójecka Noc Świętojańska – jeżeli uda się znaleźć oszczędności na innych zdaniach 

postaramy się zwiększyć pulę , bądź poszukamy dofinansowania z zewnątrz; 

2) środki na uporządkowanie pobocza przy drodze Siedlec – Karna zostaną przeznaczone z 

budżetu 2024 r. i przycinka winna zostać zrealizowana do końca br roku; 

3) dopłata do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup taryfowych na 

terenie gminy Siedlec w przeszłości miała miejsce .  Propozycja na 2025 rok  wynosi :  

1) za okres od 1 stycznia do 31 października 2025 roku w wysokości 1,12 zł netto + VAT do 1m3 

odprowadzonych ścieków,  

2) za okres od 1 listopada do 31 grudnia 2025 roku w wysokości 0,80 zł netto + VAT do 1m3 

odprowadzonych ścieków. 

W dalszej części swego wystąpienia podniósł sprawę  wprowadzenia procentowego dodatku 

funkcyjnego dla dyrektorów jednostek oświatowych i wprowadzenia 3% dodatku motywacyjnego dla 

nauczycieli. Dodatek funkcyjny stanowi ekwiwalent za zwiększony nakład pracy, stopień utrudnienia 

pracy i zwiększony zakres odpowiedzialności. 

Ponadto odniósł się też do  wysokości diet dla radnych jednoznacznie stwierdzając , iż są jedne z 

najniższych diet w porównaniu do gmin ościennych. 

Z uwagi na brak pytań do przedstawionych zagadnień przewodniczący komisji D. Sobel przedstawił 

propozycje opinii , która brzmiała : 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej po zapoznaniu się z całościowym 

materiałem dotyczącym projektu budżetu Gminy Siedlec na 2025 rok  oraz Uchwałą Nr SO-

10/0952/127/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 

grudnia 2024 roku w wyniku głosowania na obecność 5  radnych  

pozytywnie zaopiniowała  projekt budżetu Gminy Siedlec na 2025 rok 5- za, 0– przeciw,  0 – 

wstrzymujący wnioskując o jego przyjęcie przez Radę Gminy Siedlec. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

3. Wolne głosy i wnioski. 

 

Nie zabierano głosu. 

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia i nie zabierania głosu przewodniczący komisji zakończył 

posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

            Zdrowia i Pomocy Społecznej 



                  Daniel          Sobel 

 

 

 

  

 

Przygotowała: Jolanta Żurek 

 


